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• Styre 2024  

Leder   Jarle Birkeland 

  Nestleder  Anita Lie 

  Sekretær  Stina Nordvik 

  Kasserer  Elin Håvik 

  Styremedlem  Karl Andre Rydland 

  Varamedlem  Marion Olsen 

  Varamedlem  Jens Tore Engevik 

  Varamedlem  Jonny Innvær 

 

• Revisorer Hilde Galtung og Maria Nievel Valdes 

 

• Prøvenemd  

Prøveleder:  Jarle Birkeland 

  Vara prøveleder: Arnt Inge Fundingsland 

  NKK representant.  Anita Lie 

  NKK Vara:  Vidar Sten Hellås 

      

• Utstillingsnemd  

Leder  Anita Lie 

  Medl.  Jarle Birkeland 

  Medl.  Tore Furdal 

  Medl.  Lars Henrik Skogtun 

  Medl.  Stina Nordvik 

  Medl.  Elin Håvik 

• Valgnemd  

Leder:  Vidar Sten Hellås 
 Medl.  Kjell Rune Gausvik 

  Medl.  Tore Furdal 
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Hordaland elghundklubb hadde pr 31.12.2023, 329 betalende medlemmer. Dette er 7 færre enn 
i fjor. 

 

Arbeidsoppgaver 2024 

Det har vært et år med normal og til dels høy aktivitet.  

I løpet av året er det avholdt 1 årsmøte, og 4 styremøter. 

Den 15-17.03.2024 deltok Jarle og Anita på Prøveleder seminar på Gardemoen. 

Den 01-02.06.2024 hadde vi dommer samling på Bjørnafjorden gjestgiveri. Der deltok 16 av våre 
dommere. 

På RS deltok Jarle Birkeland og Elin Håvik 

Jaktprøvenemda har avholdt flere forenklede/samla dommermøter i prøvesesongen 2024.  

Vi fikk avslag på vår søknad fra Sparebank stiftelsen om støtte til henger, så denne ble kjøpt inn 
av klubbens egne midler. 

 

Årsmelding Utstillingsnemda 2024 

Medlemmene i nemda har vært Lars Henrik Skogtun, Tore Furdal, Ingeborg Øyna, Vibeke 
Kaalhaug, Elin Håvik, Monica Antonsen, Jarle Birkeland og Anita Lie. 

Utstillingen ble avholdt 10.05.2024 på Seimsfoss, Kvinnherad. 

Dommer var John Smedbakken. 

Ringsekretær Siren Næs og skriver Elisabet Næs. 

Utstillingens leder var Vibeke Kaalhaug. 

Det deltok 61 hunder. 

59 Norsk Elghund Sort og 2 Norsk Elghund Grå. 

Best i Show og BIR NES ble Pia Av Eikjevellen til Iris Aase. 

BIM NES ble Børvelia`s T-Balto til Jarand Øyna. 

BIR NEG ble Gokstadhaugen`s Lumen til Erika Hanson. 

Det stilte to i oppdretterklasse, Børvelia`s kennel til Anita Lie nr. 1 og Styrkagarden kennel til 
Marion Olsen nr. 2, begge med hederspremie. 

Utstillingsnemda gjennomførte ringtrening fredag kveld ,og sper på inntektene med loddsalg og 
kiosksalg lørdagen. 

Utstillingen i 2025 blir 10.05.25 med Arild Berget som dommer. 

For Utstillingsnemda Anita Lie 
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Bandhundkurs 

Kurs ble avholdt i Tveitedalen 12-14. april 2024. 

Kurset ble ledet av Anita Lie og Jarle Birkeland 

Antall deltakere i år var 20 stk. 

Teori på Lørdag med innlagt ringtrening ute. 

Det ble servert hjortegryte om kvelden før Atle Helland avslutter med en fotofremvisning der 
temaet var jakt hele året.  

Søndag var alle ute i skogen med erfarne hunder og førere. 

En stor takk til alle som var med å bidro til dette. 

Atle, Anita, Åsmund, Ole Kristian, Tor Andre, Tore S, Elin, Jarle, Tore F, Ingaborg, Jonny, Leiv Trygve 
og Vidar. 

Mat sørget Vibeke, Harald og Monica for. 

 

 

Samla prøve bandhund 

Samla prøve ble avviklet i Tveitedalen. 20-21. Juli 2024. 

Antall deltagere på samlaprøven var 7 ekvipasjer, 

Og på grunn av en kjempe innsats fra flere dommere fikk vi totalt dømt 12 prøver denne helgen. 
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Jaktprøver 2024 – bandhund 

Det er dømt totalt 72 prøver, opp 8 prøver sammenlignet med 2023 
21 dommere har vært aktive og dømt prøver 

• 58 stk 1 dags separatprøver  

• 14 stk 2 dagers separatprøver 

Resultater 1 dags prøver  

• 1.pr 43 stk.  

• 2.pr      7 stk. 

• 3.pr    7 stk. 

• 0.pr     1 stk. 

Resultater 2 dagers separatprøver 

• 1.pr 12 stk. 

• 2.pr   1 stk. 

• 3. pr.   1 stk. 

• Eivind Alsaker ferdig utdannet bandhund dommer 2024/25. 

 

Blod og fersksporprøver 2024 

Det er dømt totalt 84 (111) prøver. 

• 53 (68) stk blodsporprøver 

• 31 (43) stk fersksporprøver 

Resultater blodsporprøver 

• 1.pr 24 (47) stk 

• 2.pr    6 (9) stk 

• 3.pr   2 (2) stk 

• 0.pr   14 (10) stk 

Resultater fersksporprøver 

• Av 31 startende hunder bestod 30 stk 
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Regnskap 2024 
 

Resultat 2024   

HORDALAND ELGHUNDKLUBB 

Årstall: 2024, Periode: 1 - 12, Snu fortegn: Ja 

  
  

    Sum Forrige år 

  
  

SALGS- OG DRIFTSINNTEKT 
  

3920 Medlemskontigent 83 900,00 82 500,00 

3931 Jaktprøver 87 462,00 93 840,00 

3932 Sporprøver 55 034,00 45 867,00 

3933 Utstilling 64 841,00 65 495,00 

3934 Bandhundkurs 32 340,00 27 640,00 

3962 Grasrotandel 6 093,53 5 648,00 

3963 Momskompensasjon 24 111,00 27 725,00 

3964 Tilskudd fra forbundet 15 756,00 0,00 

3991 Klubbeffekter 3 318,00 18 794,00 

 
Sponsorinntekter utstilling 11 000,00 

 
Jubileumsfest/årsmøte  27 330,00 

SUM SALGS- OG DRIFTSINNTEKT 372 855,53 405 839,00 
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ANNEN DRIFTSKOSTNAD 
  

6552 Systemkostnader -2 006,25 0,00 

6570 Klubbeffekter -35 605,38 -329,00 

6800 Administrasjonskostnader -1 095,00 -7 343,00 

6841 Bandhundboka -11 400,00 0,00 

6842 Elghunden -54 205,00 -76 233,00 

6843 Jubileumsbok -5 081,00 0,00 

6860 Møte, kurs, oppdatering o.l.  -51 810,00 0,00 

6861 Årsmøte -4 453,70 -53 536,00 

6862 Bandhundkurs -9 196,30 -8 067,00 

6863 Utstilling -13 957,00 -26 992,00 

6864 Sporprøver -5 569,90 -25 922,00 

6865 Jaktprøver -2 649,00 -32 833,00 

6940 Porto -138,00 -1 474,00 

7141 Reisekostnad møter/RS -42 360,50 -7 610,00 

 
Reisekostnader NM 0,00 -21 827,00 

 
Deltagelse NM 0,00 -17 000,00 

7431 Championatskjold -11 997,00 -7 969,00 

7432 Premier -11 533,25 -14 824,00 

7433 Dommerutgifter sporprøver -27 750,00 0,00 

7434 Dommerutgifter jaktprøver -35 750,00 0,00 

7435 Dommerutgifter utstilling -10 392,00 0,00 

7770 Bank- og kortgebyr -2 697,50 -2 482,00 

7791 Vippsomkostninger -1 287,14 0,00 

SUM ANNEN DRIFTSKOSTNAD -340 933,92 -304 441,00 
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Driftsresultat 31 921,61 101 397,00 

  
  

Finans 
  

8040 Renteinntekt, skattefri 43,00 0,00 

SUM Finans 43,00 0,00 

  
  

Resultat før skatt 31 964,61 101 397,00 

  
  

Årsresultat 31 964,61 101 397,00 

  
  

 

Innkomne saker: 
1. Hjemmesiden til Hordaland Elghundklubb bør gjøres noe med, mye gammel og feil 

info på den og den blir lite oppdatert. 

Styrets svar: Vi er helt enig I dette. Dagens hjemmeside er gammeldags og ikke lett å 
oppdatere/fjerne innlegg. 

Her er det snakk om mye penger så dette må vi stemme over. 

Vi har hatt et møte med Nordic Hosting som kunne tilby følgende: 

Takk for et hyggelig møte. 

Dere skal selvfølgelig få et utkast før dere bestemmer dere for et design, men tenker det kan 
være lurt at vi blir enige om et pristilbud før vi gyver løs på selve designbiten. 

Så jeg tenker at jeg setter opp et enkelt tilbud her, vi kan gjerne spesifisere enda mer om 
ønskelig. 

• Bygge om hele nettstedet med en ny sidebygger som gjør det enklere for dere å redigere 
selv. 

• Full bredde på nettsiden (i det minste på toppfeltet og forsiden). 

• På forsiden lager vi bokser med artikler, der dere enkelt kan sette inn egen 
forhåndsvisningstekst. 

• Bygge om alle arkivsider slik at disse er enklere å navigere i. 

• Fjerne nettbutikkdelen, men kan ha informasjon om Vipps og manuell bestilling. 
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• Aktivitetskalender som er enkel for dere å redigere. 

• Trekke inn andre farger fra logoen; oransje. 

• Fjerne klubbeffekter fra forsiden. 

• Fylle på med flere felt i menyen siden den blir bredere. 

For hele jobben kan vi ordne dette til 22.000 eks mva. 

 

2. Det bør lages nye regler for årets elghund.  

En bør få poeng for jaktprøver, utstillinger og  sporprøver. Resultat på jakt og ettersøk bør 
ikke være avgjørende da dette ikke kan dokumenteres. 

Styrets svar: Det er dette som ligger til grunn for kåring av årets elghund I dag. Søker 
skriver en søknad som blir sendt ut til 3 personer med godt kjennskap til rasen, men som 
ikke er medlem av Hordaland Elghundklubb. Søknaden blir anonymisert før den blir 
sendt. 

De skal først å fremst se på prøve og utstillings resultater og helse på hunden. Om de ikke 
klarer å avgjøre det med dette så kommer andre opplysninger som søker har skrevet I sin 
søknad med I betraktningen.  

 

3. Kanskje burde vi laget og avholt blodsporkurs. 

Dette er ofte populært og mange uerfarne hadde hatt nytte av dette før de skal gå prøver 
for første gang.  

  Styrets svar:  

Vi er helt enig I dette, men føler at andre krefter I klubben må ta tak I det, slik at ikke alt 
“skjer her inne I Kvinnherad”. 

 Marion Olsen har sagt seg villig til å ta på seg noe av   dette I Bergen området. 

 Klubben og styret vil selvfølgelig være med å bidra. 

 Styret vil jobbe for å få spredd aktivitetene I klubben  mer, men er da avhengig av lokale 
ildsjeler som kan ta tak I dette. 

 

4. Hordaland Elghundklubb? 

Hordaland finnes ikke lengre og klubben dekker Rogaland og Vestland fylke. Kanskje vi 
bør skifte navn. 

Styrets svar:  

Dette er en sak som klubbens medlemmer må ta stilling til.  

Men det vil kreve mye arbeid fra styret og vil medføre en ikke ubetydelig kostnad.  
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Saksframlegg til årsmøte i Hordaland Elghundklubb 

Sak:  

Mulighet til å hente ut statistikker fra skogskortene 

Innledning.  

6 delegatar frå Hordaland Elghundklubb deltok på viltseminar på Jølster 07-08.02.2024. Der kom 
det frem at Kommunar  og Fylker i dag har store problemer med å få en reel oversikt over 
hjortevilt stammene på de ulike plassane i landet. På grunn av bruk av termisk er det stor 
usikkerhet rundt tallene i «sett og skutt» rapporteringen. 

Vi i Hordaland Elghundklubb ser dette godt, da kommunene rapporterer om rekord høy stamme 
og rekord store avskytninger, mens antall hjort sett i skogen har stupt. 

Vi i Elghund forbundet sitter på unike fakta tall på dette. Hadde vi kunne gått inn og hentet ut 
statistikk fra skogskortene på de forskjellige momentene her, så kunne vi for eks. søkt på post nr. 
og antall sikre observasjoner fra år til år, så hadde vi fått fram om hjorteviltstammen går opp eller 
ned. 

Siden dette er et problem for de som styrer forvaltningen, er det stor mulighet for å søke om 
midler for å få utført denne prosessen. 

 

Forslag til vedtak: 

Hordaland Elghundklubb fremmer følgende forslag til Norsk Elghundklubbers Forbund (NEKF) 
for behandling i representantskapmøtet. 

NEKF krever at NKK gjennomfører nødvendige tekniske tilpasninger i prøvesystemet slik at det 
blir mulig å hentes ut statistikk fra de ulike momentene fra skogskortene. NEKF fremmer for 
forvaltnings instansene at vi sitter på unike fakta om bestanden over år, og søker om midler til å 
hente ut informasjon om dette, også tilbake i tid. 
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Innkomne saker fra NEKF 

 

• Omforent forslag til vedtak: RS gir Forbundsstyret i oppdrag å utrede digitalisering av 
medlemsbladet Elghunden med blant annet muligheter til flere medlemskategorier med 
eller uten tidsskrift og de økonomiske konsekvenser for de ulike alternativene. FS legger 
frem forslag til vedtak på RS 2025.   

Her er modellen for mulige framtidige kostnader I hovedsak er det 3 alternativer på 
medlemsbladet som er mulig 

- Dagens ordning  

- Delt ordning med papir- og elektronisk utgivelse  

- Kun elektronisk. (ingen papirutgave)  

Dagens ordning - Gir ingen endring ut fra hvordan den løses i dag og er nok den mest 
kostbare. Den vil variere noe fra en utgivelse til en annen på grunn av antall sider og 
utsendinger. Her blir klubbene fakturert lik tidligere. (Ingen endring)  

Delt løsning, med både papir- og elektronisk. Det er noe vanskelig å prise, for den er 
avhengig på hvor mange medlemmer som velger papir- eller elektronisk utgave. Det 
tilkommer kostnader med programvare. (En investeringskostnad og for årlig drift). 
Faktureringen vil med denne løsningen bli mer tidkrevende. 

Kun elektronisk. Spørsmålet her blir om den elektroniske kun skal være tilgjengelig for 
medlemmer med lesetilgang eller om den skal være åpen for alle. Dersom det blir kun 
lesetilgang for medlemmer, må det investeres i en tilgangsordning. Denne vil påvirke 
prisen både på delt løsning og for papirløs. (investering og årlig drift)  

Dette bør klubber også ta stilling til Dersom RS beslutter noe annet enn dagens 
ordning, må områdeklubbene på sitt årsmøte ta stilling til eventuelt endring av 
medlemskontingent på to av forslagene. 

Klubbene må gjøre en vurdering på årets årsmøte - om hvordan fordeling det vil bli i deres 
klubb avhengig av hvilken av de tre modellene RS 2025 velger. De bør gjøre en vurdering 
om deres priser skal endres fra 2026 som følge av RS beslutning når den er fastsatt. Husk 
at det må være et insitament for medlemmene å kunne gjøre et valg dersom RS beslutter 
en delt løsning. (dersom RS endres fra dagens ordning og klubbpris beholder lik for begge 
kategorier – vil kanskje alle velge papir (de får ingen besparelse). Da vil kostnadene for 
klubben stige i forhold til dagens ordning!  

NB!: Dersom RS 2025 beslutter delt alternativ – kan det få noen konsekvenser dersom 
klubbene ikke ser på prismatrise for egen klubb!: - Dersom alle klubbens medlemmer 
velger «papirformat» vil kostnadene for klubben kunne økes ut over dagens kostnad opp 
til ca. kr 90,- pr medlem. Dersom alle klubbens medlemmer velger kun elektronisk 
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utgave av Elghunden vil kostnadene reduseres det ut over dagens kostnad med ca. Kr 
125,- pr medlem. 

 

 

Hordaland elghundklubb må ta stilling til: 

Første beslutning har 3 alternativ. 

  

1. Beholde dagens ordning  

2.   Todelt ordning – papirutgave og elektronisk  

3.   Kun elektronisk 

Andre beslutning  

Dersom 2 eller 3 ble valgt - inneholder en elektroniske utgaven - må vi ta stilling til om 
den skal kunne leses kun av medlemmer eller skal den være åpen.  

A. Åpen – ingen ekstra programvare på det  

B. Kun medlemmer kan lese.  
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Innstilling fra valgnemda 
 
 

 


